
 

 

                     Vereniging Bomenbelang Bronckhorst      
     

       Jaarverslag 2024 

  
  
Beste leden, 
  
Hierbij ontvangt u het jaarverslag 2024. Het afgelopen jaar hebben we u regelmatig op de 
hoogte gehouden van onze activiteiten met de eerste serie nieuwsbrieven. Vandaar dat 
we de terugblik en daarmee dit jaarverslag dit keer kort houden. 
  
Bestuurszaken 
 

Op de ALV van 25 mei 2024 was de termijn van bestuurslid Gerlinde Bulten verstreken en 
namen wij afscheid van haar. Zij heeft jaren deel uitgemaakt van het bestuur en was niet 
herkiesbaar. Op het moment van schrijven is de vacante plaats in het bestuur nog niet 
opgevuld. 
Het bestuur is gewoontegetrouw opgekomen voor het belang van bomen in onze 
gemeente. Dit doet zij o.a. door kapvergunningsaanvragen kritisch te volgen, door 
bezwaar aan te tekenen tegen onterecht verleende vergunningen en door elk kwartaal 
overleg te voeren met de gemeente. Daarnaast heeft het bestuur een speerpunt gemaakt 
van meer publieksgerichte activiteiten. Het streven daarbij was en is dat het ledenaantal 
toeneemt en de bekendheid van Vereniging Bomenbelang Bronckhorst (VBB) groter 
wordt. 
  
Activiteiten 
 
-              6 maart: De uitgestelde Boomfeestdag 2023 vindt alsnog plaats. 
-              25 maart: Excursie naar  Pinetum ‘de Belten ’in Vorden. 
-              25 mei: ALV met presentatie van Frank van den Haak: ‘Bomen en Biodiversiteit’. 
-              16 november: Excursie naar ’t Suderas. 
-              20 november: Boomplantdag 2024 op diverse locaties in de gemeente. 
-              14 december: Kerstmarkt in Vorden. 
  
Kapcommissie 
 
In totaal bekeek de kapcommissie 107 kapaanvagen. Allen zijn beoordeeld ter plekke of 
middels foto's en/of beschrijving. Bij een tiental zijn opmerkingen gemaakt naar de 
vergunning verlener, die helaas niet allemaal zijn gehonoreerd. Uiteindelijk is een 11-tal 
aanvragen geweigerd of ingetrokken of niet nodig (ondermaats of niet 
vergunningsplichtige soort). Bij ca. 80% van de gevallen was de noodzaak tot het kappen 
duidelijk. 
Van alle verleende vergunningen is een kopie opgevraagd en opgeborgen. 



 

 

 
Vanuit de kapcommissie kwam een voorstel aan gemeente om bij een herplantplicht ook 
de verplichting op te nemen om de exacte locatie vast te leggen en een foto toe te sturen. 
Dit om controle op de herplant te vergemakkelijken. Op dit moment is het nog moeilijk daar 
toezicht op te houden. Ambtelijk stond de gemeente er welwillend tegenover. Uiteraard 
houden we de vinger aan de pols.   
 
Inhoudelijke zaken 
 
Marssestraat Halle 
Soms blijkt er rondom een kapaanvraag al een heel voortraject te zijn geweest tussen 
gemeente en omwonenden. Dit speelde o.a. bij de kap van 10 grote Amerikaanse eiken 
van ca. 90 jaar oud aan de Marssestraat in Halle. Wij hadden graag gezien dat de 
gemeente zou hebben gekozen voor technische oplossingen om deze gezonde bomen te 
sparen. Helaas waren er bij de aanwonenden verwachtingen gewekt dat de bomen 
zouden worden gekapt. Voor ons was dat aanleiding om ons bezwaar in te trekken, 
temeer daar wij onvoldoende formele argumenten hadden om de kap tegen te houden. 
Wel hebben wij de gemeente verzocht om in voorkomende gevallen ons eerder bij een 
dergelijk proces te betrekken.  
 
Giezenkampweg Vorden 
VBB dient een handhavingsverzoek in bij de gemeente rond een pootrecht kwestie aan de 
Giezenkampweg. De gemeente heeft het handhavingsverzoek helaas aan de provincie 
doorgestuurd. Die constateerde dat er geen overtreding van de WNB heeft plaats 
gevonden. Omdat de gemeente niet heeft gereageerd op het handhavingsverzoek op het 
niet geregistreerd grondgebruik dienen we dit verzoek opnieuw in.  
 
Kerkhoflaan Vorden 
VBB heeft een handhavingsverzoek gedaan aan de gemeente vanwege de vernieling van 
een aantal grote bomen in de wegbeplanting. Er is verharding aangebracht over bijna de 
helft van het wortelstelsel. Een viertal bomen is inmiddels al dood en door de gemeente 
gekapt en vervangen. De gemeente heeft geantwoord dat ze niet gaat handhaven omdat 
de kosten daarvan te hoog zijn. De gemeente heeft niet gereageerd op ons verzoek om de 
bestrating onder de kroonprojectie van de bomen te verwijderen, wegens de grote 
bedreiging van de vitaliteit van de bomen. Wordt vervolgd.  
 
BEA bij nieuwbouwprojecten: nog niet standaard 
Ook in 2024 ging het weer ouderwets mis. In Achter-Drempt worden aan de Zomerweg 
nieuwe woningen gebouwd, net zoals in andere kernen. Dit vindt  plaats op een terrein 
waar veel bomen staan. Een groot aantal wordt gekapt. Ook de grote oudere bomen. VBB 
is van mening dat je alles in het werk moet stellen om deze bomen te laten staan en dat je 
de nieuwbouw eromheen ontwerpt. VBB heeft haar zienswijze kenbaar gemaakt.  
Hier was een Boom Effect Analyse echt op zijn plaats geweest, maar is er snel overheen 
gestapt. Sterker nog: toen wij aan de bel trokken leek dat  wel een aanmoediging om snel 
te kappen.  
 
Kwartaaloverleg verbreden?  
De klankbordgroep van NatuurMonumenten zou graag aanschuiven bij het 
kwartaaloverleg dat VBB met de gemeente voert. VBB heeft hiertegen geen bezwaar 
zolang het punten betreft die samenvallen met die van VBB. We hebben dit verzoek 



 

 

ambtelijk voorgelegd, maar de gemeente voelde er niet voor om het kwartaaloverleg uit te 
breiden.  

 

 
Publiciteit 
  
 In 2024 is de nieuwe website in gebruik genomen. De site is mooier, overzichtelijker en 
beter beveiligd. Het beheer – voorheen YourHosting - is overgedragen aan een bedrijfje in 
Zutphen. Er is nu gemakkelijk contact te leggen met deze beheerder en de 
abonnementskosten zijn verlaagd. 
In 2024 zijn er 4 nieuwsbrieven verschenen, elk kwartaal 1. We informeren de leden 
daarmee over komende activiteiten, geven tips, schrijven over kwesties waar het bestuur 
mee bezig is. Er zijn ook leden die via deze weg anderen laten meegenieten van foto’s en 
boom-aangelegenheden. Het is altijd een plezier deze kopij te ontvangen en te plaatsen. 
 
In Contact zijn de volgende aankondigingen en stukjes geplaatst: 
- Boomplantdag (november) 
- Excursie Pinetum Vorden (februari) 
- Excursie Suderas Vierakker (november) 
- Over Klimop (oktober) 
  
  
  
 
Financiën 
  
VOORLOPIG RESULTAAT 2024 
Bij de eerstvolgende ALV staan de jaarrekening 2024 en de begroting 2025 uiteraard op 
de agenda. Hier onder (zie volgende pagina) ziet u wel alvast de voorlopige jaarrekening 
van 2024. We hebben het jaar beter afgesloten dan begroot. Dit komt vooral door lagere 
kosten, de baten waren ongeveer gelijk aan de begroting. We hebben nu weer meer vet 
op de botten voor het eventueel juridisch bezwaar maken tegen een besluit.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 

 

INKOMSTEN UITGAVEN 

 
Realisatie Begroot 

 
Realisati

e 
Begroot 

Contributies 1.575 1.500 Bankkosten 299 300 

Donaties 315 500 Bestuurskosten 256 300 

Verkoop 187 200 Reiskosten 194 300 

Adviezen 0 100 ALV 107 400 

Baten 
activiteiten 

262 200 Kosten 
activiteiten 

206 300 

   
Vaste kosten 326 350 

   
Website 635 650 

   
Kosten 1 
procedure 

0 600 

      

Verlies 0 700 Winst 316 0 

      

Totaal 2.339 3.200 Totaal 2.339 3.200 

 
  


